
Zápisnica zo stretnutia č. 10 

 

Dátum konania:  1.12.2016 

Čas konania:   11:00-14:00 

Miesto konania: FIIT 4.20 

Prítomní: Ing. Tomáš Fiala 

Bc. Jakub Hagara 

Bc. Adam Rafajdus 

Bc. Martina Redajová 

Bc. Tomáš Repiský 

Bc. Jozef Sitarčík 

Zapisovateľ:   Bc. Jozef Sitarčík 

Neprítomní:  Bc. Martin Vaško (zo zdravotných dôvodov) 

Priebeh stretnutia: 

Poznámka – na stretnutí sme mali hosťa, experta, resp. potencionálneho zákazníka, ktorým 

bol Ing. Tomáš Fiala z univerzitnej knižnice. 

 

Na začiatku stretnutia sme pánovi Fialovi ukázali, čo sa nám už podarilo spraviť, a akú máme 

štatistickú úspešnosť. Taktiež sme mu ukázali problémy, teda nejaké strany z periodík, kde 

sme našli nelogické spojitosti, ako sa článok rozložil na stranu časopisu, a teda prípady, kedy 

to potom nedokážeme správne vyextrahovať. Pán Fiala nám na to povedal, že to nemáme 

riešiť, že to ani nie je možné, aby sme dokázali všetko ošetriť, a že taká 80% úspešnosť 

správnosti vyextrahovania je už vysoká. Pochválil nás, že sa nám to podarilo zatiaľ veľmi 

dobre, dokonca aj nad jeho očakávania, keďže sme dosiahli vysokú štatistickú úspešnosť. 

Ďalej sme rozprávali, že na čom pracujeme v aktuálnom šprinte, ale aj čo plánujeme robiť 

v budúcich šprintoch. Pán Fiala nám povedal, aká je jeho predstava v budúcnosti, a že načo 

by sme mali viac zamerať, že čo je viac dôležitejšie, poprípade čo je viac potrebnejšie riešiť. 

Do budúcnosti v tejto oblasti nám načrtol aj systém, v ktorom by si knihovníčka po načítaní 

daného oskenovaného periodika, dokázala manuálne ošetriť a upraviť články, ktoré boli zle 

extrahované, ale to je príliš ďaleká budúcnosť, ktorá presahuje obdobie tímového projektu. 



Na záver sme si s pánom Fialom dohodli na budúci semester ďalšie stretnutie , kde by sme 

mu opäť ukázali, čo sa nám podarilo urobiť, a ako korešpondujú naše plány do budúcnosti 

s jeho predstavou. 

 

  

 


